
 
 
 
 



ÚVODNÍ SLOVO STAROSTY OBCE 

 
 

 
Vá�ení spoluob� ané, 
 
dovolte abych Vás na sklonku letošního roku 2012 co nejsrde� n� ji pozdravil. Obdobn�  jako 
v letech p�edešlých bych se rád zamyslel nad uplynulým rokem, zamyslel se nad cíli, které jsme si 
na jeho za� átku stanovili, nad zvolenými „metodami“, které by m� ly vést k jejich napln� ní. 
Nejprve bych si dovolil zrekapitulovat primární cíle vedení obce, kterými jsou podpora výchovy 
d� tí a mláde�e v obci, sni�ování energetické náro� nosti obecních budov a zajišt� ní b� �ného 
provozu obce. 
 Podpora výchovy d� tí a mláde�e v obci u nás má nejv� tší prioritu. Jedná se o cíl, který má 
zejména spole� enský d� sledek. Jako metody k napln� ní tohoto cíle jsme zvolili podporu základní a 
mate�ské školy, kde se nám v letošním roce za spolufinancování Zlínského kraje poda�ilo vytvo�it 
novou t�ídu pro 24 d� tí. Naše maminky, pokud cht� jí jít do práce, u� nemusí pro své d� ti shán� t 
místo v sousedních obcích, kde stejn�  není. Nyní jsme schopni pro mnohé nedosa�itelné místo ve 
školce nabídnout nejen Kate�inickým, ale také p�espolním práv�  my a to s p�edpokladem, �e 
následn�  nechají své d� ti u nás ve škole, co� uspo�í prost�edky z obecního rozpo� tu, které obec na 
provoz školy a školky doplácí. V tomto cíli je velice d� le�ité slovo podpora!! To je toti� to jediné 
co obec m� �e ud� lat. Jeden m� j kamarád z Kate�inic mi v minulosti �ekl „vytvo�te nám podmínky 
pro naši � innost a o to ostatní u� se postaráme spole� n�  s maminkama, tatínkama a s t� ma 
bezejmennýma, kte�í to budou d� lat pro radost, od srdce, pro svoje d� ti a pro naši obec“. P�iznám 
se, �e si na jeho slova � asto vzpomenu, kdy� vidím s jakou radostí si d� ti ve školce hrají, s jakou 
radostí si školáci p�ipravují divadla a scénky pro své bli�ní a spoluob� any, které pak prezentují na 
kulturn�  spole� enských akcích v obci, jak jsou rodi� e hrdí na své d� ti, které koncertují se sborem 
zvonkohry p�ed stovkami lidí, jak malí fotbalisti spole� n�  s trenéry, maminkami, tatínky, d� de� ky 
a babi� kami si u�ívají svého spole� enství a�  vyhrají nebo prohrají. Jsme naprosto p�esv� d� eni, �e 
investice a�  u� v podob�  našeho � asu, naší energie � i financí nap�. p�i po�ádání obecních akcí, 
mezinárodního tábora zvonkohry, nebo rekonstrukci šaten p�i místním h�išti, jsou vynalo�eny 
správným sm� rem.  Jsem opravdu rád, �e se nám spole� n�  s kate�inickými mecenáši našeho 
fotbalu poda�ilo zrekonstruovat budovu šaten a spole� n�  tak vybudovat d� stojné místo k � innosti 
našich d� tí a sportovc� , za které se naše obec nemusí styd� t, tak jak tomu bylo v minulosti. Pevn�  
v�� ím, �e se nám v letošním roce poda�ilo vytvo�it podmínky pro budoucí � innost jak školy a 
školky, tak neziskovým dobrovolným organizacím, které v naší obci p� sobí.  
 Se školou a školkou je spojena také p�íprava jídel v naší školní kuchyni. Jak všichni víme, 
naše obec ji� od roku 2006 plánovala p�ístavbu školní kuchyn�  s jídelnou, která by slou�ila ke 
stravování jak našich d� tí, tak by ji mohli vyu�ívat i naši ob� ané. Jednalo se o finan� n�  náro� nou 
akci s rozpo� tem 10,5 milionu K� . N� kolikrát bylo �ádáno o poskytnutí dotace na zajišt� ní 
financování této stavby, bohu�el bez úsp� chu. Naše školní kuchyn�  byla v havarijním stavu, kdy 
jsme kontrolám z hygieny stále �íkali, �e budeme stav� t p�ístavbu a �e se všechno co nevid� t 
opraví tak, aby bylo vše podle p�edpis� . Po op� tovném zamítnutí �ádosti o spolufinancování ze 
strany Ministerstva financí � R, kde byl m� l být náš podíl 3,5mil. K� , byl celý projekt p�ístavby 
kuchyn�  p�ehodnocen. Byli jsme nuceni vyjít z našich sou� asných prostorových mo�ností. Po 
n� kolika konzultacích se zástupci hygieny, bezpe� nosti práce a s našimi kucha�kami, se nám 
poda�ilo kompletn�  zrekonstruovat naši školní kuchy�  v� . souvisejících prostor. Nyní máme 
kuchy�  s kapacitou a� 200 jídel, která slou�í nejen k p�íprav�  jídel pro naši školu, ale je ji� 
p�ipravena pokrýt po�adavky na p�ípravu jídel také pro naše spoluob� any. Toto však vy�aduje 
do�ešení n� kolika legislativních krok� , pevn�  však v�� íme, �e v prvních m� sících p�íštího roku, ji� 
budeme moci našim senior� m, rodi�� m a pracujícím v naší obci mo�nost kvalitního stravování 
nabídnout. 



Záv� rem tohoto odstavce bych cht� l pod� kovat všem zú� astn� ným, kte�í se na rekonstrukci 
naší kuchyn�  podíleli. Byl to tým, kterému se celé dílo poda�ilo dokon� it v rekordn�  krátkém 
termínu v� as p�ed zahájením nového školního roku. Velký dík pat�í našim kucha�kám, které po 
návšt� v�  n� kolika kuchy� ských provoz�  obdobného typu st�ízliv�  vyhodnotily po�adavky na 
mno�ství a rozsah kuchy� ské technologie, co� vedlo k velkým úsporám investi� ních náklad�  p�i 
stejném výsledku. Zejména díky tomuto náklady na rekonstrukci nep�esáhnou � ástku 1,5mil p�i 
zapo� tení náklad�  na pracovníky obce, kte�í se na realizaci akce rovn� � podíleli. 
 U cíle sni�ování energetické náro� nosti obecních budov se nám letos poda�ilo realizovat 
zateplení budovy šaten v� . instalace solárního systému na p�ípravu teplé u�itkové vody v daném 
objektu, co� uspo�í našim sportovc� m nemalé provozní prost�edky, které budou moci pou�ít jak 
p�i podpo�e výchovy nových generací fotbalist� , tak k povozu mu�stva „A“, které d� stojn�  
reprezentuje naši obec v sout� �i krajského p�eboru. Instalace solárního systému prob� hla rovn� � 
na budov�  obecního ú�adu, kterým došlo ke sní�ení provozních náklad�  na p�ípravu teplé u�itkové 
vody zejména ve školní kuchyni a v mate�ské škole. Instalace tohoto solárního systému byla 
realizována spole� n�  s rekonstrukcí nové t�ídy mate�ské školy s vyu�itím dotace ve výši 50% 
z investi� ních náklad�  ze Zlínského kraje. Velkou radost nám ud� lalo získání dotace na nákladné 
zateplení a vým� nu oken budovy obecního ú�adu s kulturním domem a mate�skou školou. 
Realizace této akce bude probíhat v první polovin�  p�íštího roku. 
 Zajišt� ní b� �ného provozu obce je � asto bráno automaticky. Do realizace tohoto cíle je 
nutno jednozna� n�  uva�ovat vedle b� �ného provozu obecního ú�adu, zajišt� ní zimní údr�by také 
zajišt� ní dodávky vody z obecního vodovodu a odvodu splaškových vod do � OV. Vzhledem 
k tomu, �e naše obec je a bude vlastníkem a provozovatelem systému zásobování vodou a 
kanalizace, jedná se o dlouhodobý závazek, který nelze brát na lehkou váhu. Jsem rád, �e ze 
zasedání posledních dvou zastupitelstev, kdy se �ešila mimo jiné petice proti neúm� rnému 
zdra�ování vodného a sto� ného, vyplynula shoda, �e je nutno vytvá�et fond na obnovu a údr�bu 
obecního vodovodu a kanalizace, �e tento fond bude vytvá�en jak, z rozdílu mezi vybraným 
vodným/sto� ným a reálnými náklady na provoz vodovod�  a kanalizace obce tj. od ob� an� , tak 
z rozpo� tu obce, kdy Obec Kate�inice do vytvá�eného fondu p�isp� je stejnou m� rou. Letošní rok 
byl výjime� ný svým velkým suchem v letních m� sících. Docházela voda i ve studních, kde 
v minulosti v�dycky byla. A tak tomu bylo i u obecních studní. Obec stála p�ed rozhodnutím 
jakým zp� sobem zajistit krizové navá�ení vody pro ob� any, jak jsme zjistili reálné náklady 
v �ádech desetitisíc�  na den, vydali jsme se cestou vyvrtání posilujících studní. 
Musím �íci, �e jsme p�i hledání nových zdroj�  m� li št� stí a díky Bohu, �e se nám v rekordn�  
krátkém � ase poda�ilo vše zrealizovat a tím odvrátit „vyschnutí“ našeho vodovodu a nákladné 
navá�ení vody cisternami z jiných zdroj� . K zajišt� ní b� �ného provozu obce bezesporu pat�í také 
likvidace, separace a odvoz komunálního odpadu. Tady bych cht� l pod� kovat ob� an� m, �e zrušení 
�eton�  nezneu�ili, co� potvrdilo meziro� ní srovnání za první t� i kvartály tj. �e mno�ství KO 
nenarostlo! 
 Záv� rem bych cht� l ješt�  jednou pod� kovat všem zam� stnanc� m naší obce, školy a školky 
a neziskovým dobrovolným organizacím, kte�í se spolu s rodinou podílejí na výchov�  našich d� tí a 
mláde�e a na kulturn�  - spole� enském �ivot�  v naší obci. Velký dík pat�í všem t� m, se kterými se 
nám v letošním roce da�ilo vybudovat a vytvá�et podmínky pro d� stojný �ivot nás všech. P�eji 
Vám po�ehnané poklidné váno� ní svátky a do nového roku vedle pevného zdraví a št� stí, abychom 
zanechali svá ega v pozadí a více se ptali co m� �eme ud� lat my pro naši obec a ne co m� �e naše 
obec ud� lat pro nás a kdy to ud� lá. 
 
 
 
 

 
Vojt� ch Zubí� ek 

       starosta obce 



Milí spoluob� ané, 
 

 myslím si, �e je vhodné, abych se v tomto zpravodaji vyjád�il k tomu, co je v poslední 
dob�  velmi diskutovanou zále�itostí a to je úprava cen vodného a sto� ného. Dotazy, které jsem 
loni jednotliv�  odpovídal, se tentokrát pokusím za� lenit do tohoto p�ísp� vku a tím bych alespo�  
� áste� n�  zareagoval na další nám� ty a dotazy. 
 V p�íštím roce � eká bez rozdílu všechny ob� any našeho státu zdra�ování, a to a�  z d� vodu 
diktátu cen monopol� , jako je elekt�ina, teplo, plyn, potraviny a z d� vodu plánované zm� ny výše 
DPH, které postihne úpln�  ka�dý produkt se kterým se setkáváme. K tomu se p�idává takté� 
plánovaná úprava cen vodného a sto� ného v naší obci, která se takté� dotýká tak�ka v� tšiny 
spoluob� an�  naší obce. Na posledních dvou zastupitelstvech byla tato zále�itost diskutována nejen 
nap�í�  mezi zastupiteli, ale i s ob� any, kte�í pozvání na zasedání zastupitelstva p�ijali a zú� astnili 
se. Myslím, �e v novodobých d� jinách obce dle zákona o peti� ním právu, je to první petice a to 
petice o neúm� rném zdra�ení vodného a sto� ného. Velmi si cením a vá�ím t� ch, kte�í sv� j podpis 
na tuto petici p�ipojili, a proto jsme situaci n� kolikrát �ešili a na posledním zastupitelstvu jsem 
vd�� ný za to, �e jsme si mohli mnohé vysv� tlit a vyjasnit a to nejen se � leny peti� ního výboru. 
Takté� si stejn�  cením a vá�ím t� ch, kte�í se pod petici nepodepsali a situaci vidí opa� n�  s tím, �e 
úprava cen je nezbytná. 

Pro ty, kte�í se nemohli zasedání zastupitelstva zú� astnit, bych cht� l celou v� c 
zesumarizovat a popsat, proto�e n� které p�ipomínky byly zkresleny a bylo by vhodné, aby ka�dý 
spoluob� an znal celou pravdu. P�i výpo� tu návrhu ceny byly zohledn� ny reálné náklady (mzdové 
náklady, poplatek za vodu Les� m � R, � ást úrok�  z úv� ru auta, pohonné hmoty, rozbory vzork�  
jak pitné, tak i odpadní vody, elektrická energie….) a takté� generování fondu pro Plán obnovy 
vodovod�  a kanalizací. Dle daných propo� t�  a po�adavk�  vyšla reálná cena 1m3 vody odebraného 
z obecního vodovodu 33 K�  bez DPH. Schválená platba pro následující rok je ve výši 20 K�  bez 
DPH, co� je cca 60% reálné ceny vodného. Bylo usneseno, �e plánovaný výnos od všech 
spoluob� an�  (dle modelace roku 2012 bude cca. 400 000 K� ) bude zdvojnásoben tím, �e stejná 
� ástka bude vyblokována z obecního rozpo� tu a výsledná � ástka bude na zvláštní kapitole majetku 
obce a bude ur� ena pouze k rozvoji � i opravám vodovodní (kanaliza� ní) sít� , a�  ji� v blízké, � i 
vzdálené budoucnosti, kdy provoz  vodovodní sít�  budou �ešit následující generace. Celá metodika 
výpo� tu je k nahlédnutí ka�dému z nás na OÚ. Na zasedání zastupitelstva obce byl takté� 
prezentován jiný návrh, který na první pohled vyšel jinak, ale proto�e zde byla odhalena 
matematická chyba, dostali jsme se k výsledku, který je vícemén�  shodný s p� vodním návrhem tj. 
19,30K�  bez DPH. Jsem rád, �e i toto jsme si mohli vydiskutovat a došli jsme ke stejnému 
konsensu. Co jsme nedosáhli – nebude generován Fond v p�edepsané výši 1,6mil. K�  ro� n� , ale 
nesouhlasíme s vyšší cenou za 1m3 vodného a sto� ného pro nikoho z nás a ani Obec Kate�inice 
nem� �e více prost�edk�  na tuto kapitolu obecních financí ukládat, proto�e by nebylo mo�né 
spolufinancovat další projekty, u kterých je nutná spoluú� ast obce a ta je díky menším státním 
dotacím � ím dál tím v� tší. Tak jak se na posledním zasedání zastupitelstva potvrdilo, spole� n�  
s peticí se ší� ily obcí nepravdy a l�i, které si velice rády �ijí vlastním �ivotem, obzvlášt�  pokud 
není v� le ani chu�  znát celou pravdu. Jednozna� n�  odmítáme a pova�ujeme za le� jakékoliv 
informace o tom, �e je cílem obecní vodovod prodat VaKu Vsetín, i kdy� tyto fámy byly 
doprovázeny konkrétními ciframi od �ád�  tisíc�  a� miliony K� . Ba naopak, naším cílem je, a tomu 
sm�� ují naše kroky, abychom udr�eli nejen my, ale i naše d� ti tento vodovod, který vybudovali 
d� dové a my v�dycky v majetku Obce Kate�inice, proto�e by nebylo v našich silách udr�et ceny na 
stávající úrovni, pokud by VaK zvolil jinou cenovou politiku. Další zkreslená informace, která 
petici provázela a dokonce v ní byla uvedena je, �e Obec R� � � ka má vy�ízeny dotace na provoz 
vodovodu. Je to nesmysl, �ádný takový dota� ní program neexistoval a ani neexistuje, co� potvrdila 
i paní starostka z R� � � ky, která byla na daném zasedání osobn�  p�ítomna.  

Na základ�  rozhovor�  s lidmi, kte�í se k petici vyjad�ují a jsou to  i rodiny s d� tmi, které 
byly takté� v petici zmín� ni, není situace tak jednozna� ná práv�  proto, proto�e si uv� domují, 
v jakém fyzickém a finan� ním stavu naše d� ti a vnuci voda�inu zd� dí. I p�esto, �e je to nejen pro 



n�  t� �ké, vyjad�ují podporu a jsou rádi, �e se daná v� c za� ala �ešit. Takté� si velmi vá�ím t� ch, 
kte�í nejsou z technických d� vod�  na vodovod napojeni, i kdy� správn�  p�ipomínají, �e jejich, 
vícemén�  jednorázová investice do vrt�   je v �ádech cca. 70 000 – 80 000 K�  a toto pr� m� rná 
rodina v obci zaplatí na poplatcích v horizontu 30 – 50 let bez dalších náklad� , starostí a 
následných oprav. D� kuji ob� an� m, kte�í bydlí p�evá�n�  na samotách � i pasekách, �e toto 
samostatn�  �eší, �e ob� an� m v obci levnou vodu p�ejí, i kdy� je to v�� i nim nefér a Obec by m� la 
ke všem p�istupovat stejn�  a spravedliv� . 

Takté� musím jednozna� n�  vysv� tlit a dementovat další fámy, které mo�ná v návaznosti na 
petici, � i na n� co jiného vznikly. Jedna byla namí�ena p�ímo proti mn�  a to tak, �e já osobn�  
zneu�ívám kombinace paušálu a poplatk�  za vodu tak, abych platil co nejmén� . Tak, jak jsem toto 
vysv� tlil na zasedání zastupitelstva, tak proto mn�  prosím dovolte i krátce v tomto p�ísp� vku. 
V roce 2005 mn�  byl nainstalován vodom� r, tak jako rodin�  Langrov� , ale proto�e je v Poborov�  
na hlavní v� tvi velký tlak, který vodom� r zni� í, byl jsem domluven s p. starostou Antonínem 
Mikšíkem na platb�  paušálem, který byl pro m�  nevýhodný, ale proto�e vlastní 2 studny spot�ebu 
nedokázaly v letních m� sících pokrýt, tak jsem odebíral vodu obecní. V roce 2010 jsem dostal 
nový vodom� r, který tlak vydr�í a reálná spot�eba se ukázala za první rok 39 m3, druhý rok 61m3 
a letos odhaduji díky velkému suchu cca.70 m3. To, �e jsem platil celou dobu paušálem 160 m3 
mn�  nevadí, i kdy� p�eplatky byly zna� né, bral jsem to tak, �e bylo pro obec. Je mn�  líto, �e ti, 
kte�í zkreslené informace prezentovali a pustili do sv� ta nemají ani trošku soudnosti se zeptat 
nap�ímo, ale toto je asi n� kterým vlastní styl. Další le�, která se nabalila je téma traktorbagru a to 
v podob� , aby si zastupitelé mohli levn�  bagrovat, tak se zdra�í voda. Op� t je to výmysl temných 
sil, je to le�. Jsme p�esv� d� eni, �e dané rozhodnutí po�ídit traktorbagr bylo naprosto správné a 
první rok toto jednozna� n�  prokázal. Nechci toto dále rozebírat, ale pokud má n� kdo zájem, 
veškeré podklady a doklady jsou na Obci, takté� m� �eme vysv� tlit osobn� , proto�e otev�ená 
komunikace je d� le�itá a nejú� inn� jší. Co je mn�  trochu líto, �e se do usnesení nedostal odstavec, 
�e co  traktorbagr hospodá�skou � inností v roce 2013 vyd� lá, o to bude poní�en návrh ceny 
vodného a sto� ného pro rok 2014. V ka�dém p�ípad�  toto p�íští rok navrhnu znova a pokud by byl 
p�íští rok identický s rokem stávajícím v práci traktorbagru a pokud bude v� le nap�í�  
zastupitelstvem, mohlo by vést k poklesu ceny vodného a� v �ádu do 10% za m3. 

Co konstatovat záv� rem? Mám radost, �e jsme mohli toto téma nejen na zasedání, ale i 
tímto � lánkem, Vám, spoluob� an� m vysv� tlit. Trošku m�  mrzí, �e tato diskuze, ke které jsme 
kdykoliv otev�eni, mohla prob� hnout dop�edu a ur� it�  by se obešla bez l�í a zkreslených 
informací. Omlouvám se, �e jsem tento � lánek pou�il i k vysv� tlení vícemén�  soukromé 
zále�itosti, ale proto�e se jedná o opakovaný p�ípad, i kdy� s jiným nám� tem, cht� l jsem toto 
vysv� tlit a nechat všem spoluob� an� m si vytvo�it vlastní názor. 

Spíše máme d� vody se  radovat z v� cí, které se poda�ily a to nap�íklad z obecních vrt� , 
které snad dodají dostatek vody i v tak horkých a suchých m� sících, jaké byly letos a mohou se 
opakovat. D� le�ité je nevid� t jen sebe a k tomu vid� t zase dál ne� dnešek, i kdy� je to v této dob�  
velice obtí�né. 

Vá�ení ob� ané, p�eji Vám radost z Vánoc, kdy si p�ipomínáme narození Krista a t� m, kte�í 
to vidí jinak, p�eji klidné pro�ití svátk�  Váno� ních a celého záv� ru roku. Všem nám p�eji všechno 
nejlepší pro ka�dý den v roce 2013 a aby p�icházely situace, které nás spoluob� any budou 
sbli�ovat a ne št� pit. 
 
 
 
 

                Jan Martinek 
místostarosta obce 

 
 
 



KALENDÁ �  PLATEB  POPLATK �  V ROCE 2013 
 
Výše poplatk�  a plateb za slu�by 
 
1/ Poplatek za likvidaci komunálního odpadu (není p�edm� tem DPH) 
 1 ob� an      410,- K�  
 „paseky“      100,- K� /osoba 
 rekrea� ní objekt bez TP    410,- K�  
  
2/ Svoz odpadu pro PO a podnikající FO – faktura� n�        1.570,- K�  (bez DPH) 
 
3/ Poplatek ze ps�  (není p�edm� tem DPH) 
 1. pes       120,- K�  
  ka�dý další pes     180,- K�  
 d� chodci a „paseky“ (1. pes)        50,- K�  
 d� chodci a „paseky“ (ka�dý další pes)      70,- K�  
 
4/ Platba za odb� r vody z obecního vodovodu (ceny v� etn�  DPH) 

vodné  22,80  K� /m3  
  
5/ Platba za vypoušt� ní odpadních vod o kanaliza� ní sít�  obce – sto� né (ceny v� etn�  DPH) 
 a) pouze 1 jeden zdroj vody – obecní vodovod 
 dle mno�ství odebrané vody      19,38 K� /m3  
 b) vlastní studna nebo smíšený zdroj 
 stanoven pr� m� r na osobu     673 K� /rok  
 
Kalendá�  splatnosti plateb a poplatk�  
 

NÁZEV M � SÍCE / 
TERMÍN SPLATNOSTI 

TYP SPLATNÉ PLATBY / POPLATKU 

Leden 2013 X 

Únor 2013 celý poplatek za likvidaci kom. odpadu, poplatek za psa 

B�ezen 2013 ½ ceny vodného, nájmy obecních pozemk�  dle smluv 

Duben 2013 ½ ceny sto� ného, fakturace – likvidace odpadu (firmy) 

Kv� ten 2013 X 

� erven 2013 X 

� ervenec 2013 X 

Srpen 2013 ½ ceny vodného 

Zá�í 2013 ½ ceny sto� ného 

	 íjen 2013 X 

Listopad 2013 X 

Prosinec 2013 X 

 
Ceny vodného a sto� ného pro období r. 2013, které budou splatné v r. 2014, nebyly navýšeny a 
z� stávají na stejné cenové úrovni, tj. 20 K� /m3 za vodné a 17 K� /m3 sto� né bez DPH. 



Úhrady výše uvedených poplatk�  a plateb lze provád� t i v celkových � ástkách k prvnímu 
datu splatnosti. Poplatky lze zaplatit bezhotovostn�  na ú� et 4825851/0100, kde variabilním 
symbolem je � íslo popisné nebo � . smlouvy a do popisu platby se uvede charakter platby, nap�. 
poplatek za psa, atd. Jinak se veškeré platby a poplatky vybírají na obecním ú�ad�  ka�dé pond� lí 
a st�edu od 7:00-11:30 12:30-17:00 dle výše uvedených splatností. 

Aktuální ceník poplatk�  je ke sta�ení na internetových stránkách www.obeckaterinice.cz  
nebo jej naleznete na ú�ední desce OÚ. 
 
 
KABELOVÁ  TELEVIZE  PRO ROK  2013 NEZDRA�UJE 
 

Pokud budete pot�ebovat konkrétn� jší informace, nebo nebudete n�� emu rozum� t, obra� te 
se prosím s dotazem na náš obecní ú�ad 571 442 315, e-mail: ucetni@obeckaterinice.cz nebo na 
firmu TKR Jašek, s.r.o., Ro�nov pod Radhošt� m, tel: 571 655 844, 571 115 225, mobilní brány: 
602 759 727, 603 777 762, 777 655 844 nebo na e-mailu: televize@valachnet.cz.V pr� b� hu roku 
2012 mohli u�ivatelé obecní sít�  kabelové televize pozorovat n� kolik významných zm� n: 

- obec p�edala provoz všech slu�eb na bedra firmy TKR Jašek, která tak mohla nabídnout 
kompletní slu�by ValachNet.cz, podepisovaly se nové smlouvy, u�ivatelé vyu�ili mo�nosti 
vytvo�it balí� ek slu�eb Televize+Internet a šet�í tak své výdaje 

-  internetoví u�ivatelé získali v rámci stávající m� sí� ní ceny nové kabelové modemy, akce se 
jmenovala „ Vým� na modem�  bílé za � erné" 

-  byla navyšována rychlost komunikace se sítí Internet (ve sm� ru stahování dat 4x) 

-  do vysílání byly za�azeny nové televizní programy 

-  probíhala první � ást modernizace sít�  kabelové televize 
V roce 2013 se po� ítá s dalšími investicemi do sít�  kabelové televize a o� ekáváme také 
dosti zm� n v provozu jednotlivých slu�eb: 

-  u telefonu další sní�ení ceny volání na mobilní telefony (p�edpokládáme mén�  ne� 1,99 
K� /min.) 

-  nadále z� stává nejvýhodn� jší mo�ná tarifikace, kdy se ú� tuje po 1. provolané sekund�  dále 
po sekundách (1+1) 

-  u�ivatelé internetu � eká další zrychlování komunikace se sítí Internet, p�edevším ve sm� ru 
odesílání dat 

-  v televizní oblasti bylo mo�né u� na Vánoce 2012 ochutnat novou kvalitu v podob�  
�ánrových HD kanál� , tak�e milovníci sport� , p�írody, muziky, film� , ale i lechtiv� jších 
�ánr�  pro dosp� lé si p�ijdou na své. 

V našich domácnostech jsme sv� dky malé revoluce v podob�  nových plochých televizor� , 
které si po�izuje stále v� tší � ást z nás. Tyto moderní televizory pot�ebují pro svou správnou funkci 
také nový digitální signál a kvalitní rozvody po dom� . P�ed jejich po�ízením ur� it�  doporu� ujeme, 
abyste p�ípadný nákup zdarma konzultovali s provozovatelem kabelové televize s firmou TKR 
Jašek emailem televize@valachnet.cz nebo telefonicky na lince 571 115 225. Firma TKR Jašek 
není prodejcem televizor� . 

Nejd� le�it � jší zpráva pro rok 2013 je, �e se aktuáln�  nep�ipravuje úprava koncových cen 
sm� rem nahoru ani u televize nebo u internetu. Telefonní slu�by pro rok 2013 dokonce zlevní. 
Bohu�el zm� ny v podob�  nových sazeb DPH, inflace, cen elekt�iny, autorských poplatk� , 
p�ísp� vk�  do fondu kinematografie a další si pravd� podobn�  vynutí úpravy pro období následující. 
 
       Ing. Bronislav Jašek, za TKR Jašek, s.r.o. 
 



MATE � SKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ ŠKOLA KATE � INICE 
 
Vá�ení spoluob� ané, 

pomalu se s námi lou� í starý rok,  k � emu� pat�í bilancování a hodnocení, co se nám 
poda�ilo a co naopak ne.  

Ze všeho nejd�íve bych se s Vámi ráda pod� lila o radost ze spln� ného p�ání, a to 
rekonstrukce mate�ské školy a školní kuchyn� , která probíhala od dubna do srpna tohoto roku. 
Velké pod� kování pat�í našemu z�izovateli, vedoucí u� itelce i zam� stnanc� m MŠ a také všem 
ob� tavým lidem, kte�í p�ilo�ili ruku k dílu, strávili  nespo� et hodin práce,  a zaslou�ili se tak o 
hladký pr� b� h kolaudace p�ed zahájením školního roku.  

Díky ji� zmi � ované rekonstrukci MŠ nám p�ibylo jedno odd� lení, a tím se zvýšil i po� et 
d� tí z 28 na 41, nár� st jsme zaznamenali i v ZŠ, kde se po� et �ák�  zvýšil na 44 z lo� ských 36. 
Do našich �ad p�ibyli noví zam� stnanci: Al�b� ta Šviráková, která zpívá v cimbálových souborech, 
pracuje jako u� itelka v MŠ a vede krou�ek Valášek; Zuzana Hrušková je asistentkou pedagoga 
v MŠ, Petra Marková zastává místo školnice, Eva Müllerová pracuje jako vychovatelka v ranní 
dru�in�  a ur� ité dny na odpolední sm� n�  v MŠ. Op� t mezi nás p�išla paní Machalová, která 
ochotn�  pomáhá za� ínající u� itelce v novém odd� lení MŠ a má i velký podíl na úsp� šné 
modernizaci a rekonstrukci. Jsme velmi pot� šeni, �e jsme mohli vyjít vst�íc všem rodi�� m p�i 
zápisu d� tí do MŠ, to vše jen díky tomu, �e máme v obci moudré zastupitele, kte�í jsou škole 
naklon� ni, a to je ur� it�  cesta správným sm� rem. 

Minulý školní rok byl op� t ve znamení práce na projektu EU – PENÍZE ŠKOLÁM. Získali 
jsme dotaci v celkové výši 505 571 K� , která je vyu�ita ve všech oblastech vzd� lávání a jako 
prioritu jsme si stanovili zkvalitn� ní zabezpe� ení po� íta� ové u� ebny, dovybavení školy 
interaktivní tabulí a jinými moderními pom� ckami a také tvorbou bezpo� tu nových výukových 
materiál� . I letos vyu�íváme výhod zapojení do projektu OVOCE DO ŠKOL, který je financován 
z pen� z EU, a �áci dostávají zdarma 1 – 2krát do m� síce ovoce a zeleninu s cílem vytvo�it u nich 
zdravé stravovací návyky. Úsp� šná je i naše práce na projektu RECYKLOHRANÍ. P�i této 
p�íle�itosti  velmi d� kujeme všem, kte�í p�isp� li ke zdaru sb� rové akce starého papíru, baterií a 
elektroodpadu. 

Panu starostovi pat�í dík za to, �e v�dy pamatuje na úsp� šné �áky, kte�í prezentují naši 
obec a školu ve fotbale, karate, šachovém turnaji, výtvarných a jiných sout� �ích. 

Velkou radost mám z výborné spolupráce s rodi� i, se starostou, zastupiteli a všemi 
slo�kami obce a rovn� � d � kujeme � CE v Kate�inicích. Vá�íme si jejich pomoci a ob� tavosti p�i 
organizování školních i mimoškolních akcí. Rádi vzpomínáme na tradi� ní d� tský karneval, kam i 
letos zavítalo velké mno�ství d� tí a dosp� lých, v sále se tan� ilo i sout� �ilo v r � zných disciplínách 
s klaunem Hopsalínem, došlo i na bohatou tombolu, za kterou srde� n�  d� kujeme našim rodi�� m a 
podnikatel� m. Na další karneval se m� �eme t� šit 30. 3. 2013. Rodi� e jsou velmi tv� r� í a výborn�  
zorganizovali pohádkový les a my jsme jen st� �í rozpoznali, kdo se pod maskou skrývá. K 
oblíbeným akcím pat�í drakiáda, lucerni� kový pr� vod, �ivý betlém a besídka ke Dni matek. 
Nezapomínáme ani na naše seniory a v�dy se velmi t� šíme na p�edváno� ní setkání, kdy naše d� ti 
z MŠ a ZŠ doká�ou za pomoci šikovných u� itelek p�ipravit dárek v podob�  valašských písní, tanc�  
a tradic. D� kujeme za Vaši hojnou ú� ast, která nás motivuje stále k lepším výkon� m. 

O tom, �e je škola v dobré kondici, sv� d� í i zprávy kontrolních orgán�  - máme za sebou 
dv�  návšt� vy z � eské školní inspekce s kladným ohodnocením.  Jejich záv� re� ná pochvala z 14. 
prosince tohoto roku byla pro nás krásným váno� ním dárkem.  

Záv� rem bych cht� la pod� kovat všem zam� stnanc� m MŠ a ZŠ za jejich ob� tavost a 
týmovou práci. Bez nich bych funkci �editelky mohla vykonávat jen st� �í.  

Všem ob� an� m p�eji jménem školy klidné pro�ití svátk�  váno� ních, do nového roku hodn�  
zdraví a pohody a t� šíme se, �e se budeme i v tom nadcházejícím roce 2013 vídat na akcích, které 
pro Vás rádi p�ipravujeme. 

 
Mgr. Šárka Muchová, �editelka školy 



 
SBOR DOBROVOLNÝCH HASI ��  KATE � INICE  
 

Vá�ení spoluob� ané, sestry a brat�i hasi� i, 
rok 2012 se pomalu blí�í ke konci, tak bych Vás rád stru� n�  seznámil s � inností našeho hasi� ského 
sboru. 

Po� et � len�  našeho sboru ke dni 1.12.2012 � inil 61 � len�  z toho 15 �en. V roce 2012 
nedošlo k výrazným zm� nám v � lenské základn� . Bohu�el t� i naši � lenové zem�eli – br. Antonín 
Rafaj, br. Antonín Mikšík a br. Miroslav Navrátil. 

V únoru se naši � lenové okrsku zú� astnili Výro� ní valné hromady okrsku � . 10 Ratibo�, 
která se konala v sále hasi� ského domu v Hoš� álkové. 

V b�eznu a dubnu pokra� ovala pravidelná školení strojník�  a velitel�  jednotek SDH 
územního odboru Vsetín. Preventista obce se zú� astnil pravidelného školení u HZS ve Valašském 
Mezi�í� í. 

V jarním období jsme v� novali zvýšenou pozornost p�i p�íprav�  na obvodové kolo 
v po�árním sportu, které ka�dý rok zahajuje sportovní sezónu. Obvodové kolo prob� hlo 26. kv� tna 
v Mikul� vce, kde se zú� astnilo naše dru�stvo mu�� . B� hem léta jsme se úsp� šn�  zú� astnili 
n� kolika pohárových sout� �í. 

M� síc � erven jsem v� novali p�ípravám na uspo�ádání 1. ro� níku pohárové sout� �e 
Memoriál Eduarda Uli� níka. T� ší nás, �e tato sout� � se pomalu dostává do pov� domí hasi� ské 
ve�ejnosti a prvního ro� níku se zú� astnilo 17 dru�stev z celého okresu Vsetín. Tato vyda�ená akce 
byla ve ve� erních hodinách zakon� ena tane� ní zábavou se skupinou Stram. Cht� li bychom 
pod� kovat mysliveckému sdru�ení za zap� j� ení areálu B�eziny a t� šíme se na další spolupráci. 

V letošním roce jsme uskute� nili za finan� ní podpory obecního ú�adu nákup osmi kus�  
vycházkových stejnokroj�  od firmy ADAM z Byst�ice pod Hostýnem a nákup 10-ti kus�  
pracovních stejnokroj�  PS II. Tímto bychom cht� li pod� kovat obecnímu ú�adu za jejich podporu. 

B� hem roku naše zásahová jednotka zasahovala u n� kolika záva�ných po�ár�  v naší obci i 
mimo území obce. Dne 26. b�ezna vyjela zásahová jednotka k po�áru travnatého porostu nad 
firmou PILNAS. 

V � ervnu – lesní po�ár v Hoš� álkové (Hajnušov) 
6. � ervence – lesní po�ár v Kate�inicích, který vznikl následkem blesku. Tento po�ár byl 

dohašován dva dny. 
Ve st�edu 5. zá�í zasahovala naše zásahová jednotka u po�áru p�íst�ešku v mysliveckém 

areálu B�eziny. 
V sobotu 9. zá�í výjezd k po�áru lesního porostu op� t v B�ezinách. Po�ár byl likvidován a� 

do ranních hodin. 
 
Dále se naše zásahová jednotka zú� astnila dvou prov�� ovacích cvi� ení v rámci okrsku  

� . 10 – Ratibo�. Toto cvi� ení m� lo za úkol prov�� it akceschopnost zasahujících hasi��  a techniky, 
Náro� né se ukázalo podzimní cvi� ení v Kate�inicích, které bylo zam�� eno na dálkovou dopravu 
vody. Cvi� ení prob� hlo za velmi nep�íznivého po� así. ob�  cvi� ení byla hodnocena jako zda�ilá a 
zasahující hasi� i je zvládli. 

Jsme velmi rádi, �e se nám poda�ilo do našeho hasi� ského sboru p�ijmout šest mladých 
� len�  a doufáme, �e se jim u nás bude líbit. 

V p�íštím roce chceme op� t v� novat zvýšenou pozornost získávání mladých � len� , 
preventivn�  výchovné � innosti a údr�b�  hasi� ské techniky. 
Chci velmi pod� kovat všem ob� an� m a � len� m sboru, kte�í se podílí na údr�b�  a obnov�  techniky 
pot�ebné pro p�ípadnou pomoc našim spoluob� an� m. 
P�eji Vám všem krásné pro�ití svátk�  váno� ních, hodn�  úsp� ch�  v osobní �ivot�  a pevné zdraví 
v roce 2013. 
 

Za SDH starosta sboru Miroslav Kobéda 



 
ŠESTKA KATE � INICE V ROCE 2012  
 

Letošní rok u nás v oddíle? Št� stí. To je slovo, které podle m�  letošní rok vystihuje. Kdy� 
te�  vzpomínám na akce, které byly, prostupuje mnou pocit št� stí, a up�ímn� , to se m�  od za� átku 
vedení oddílu p�i bilancování roku snad ješt�  nikdy nestalo. Není to tím, �e by ty roky p�edtím 
byly špatné, ale spíš tím, �e letos se poda�ilo dotáhnout spoustu drobných v� cí, které jsou v�dycky 
pot�eba, a také mn�  dozráli pomocníci v oddíle v roverském v� ku, kterých si strašn�  vá�ím a 
d� kuji jim za pomoc. Jak je ta pomoc rover�  d� le�itá bych Vám p�iblí�ila v krati � kém p�íkladu 
(proto�e u� bych asi jindy nem� la mo�nost), aneb jak jsem na n�  zase jednou mohla být pyšná. 

„ Je poslední den p�ed táborem asi tak kolem � tvrté hodiny odpolední. Já musím jet dom�  z 
tábo�išt� , abych si další den p�i odjezdu na tábor mohla od rodi��  p�ebrat d� ti a odpov� d� t na 
jejich poslední otázky, ale zárove�  musím nechat naše roverstvo na tábo�išti dod� lat, co jsme ješt�  
nestihli. Tedy dod� lat schody k tábo�išti, nanosit a sešroubovat podsady, dod� lat latrínu, postavit 
sto�ár a kvanta dalších v� cí, které musí být pro fungování tábora dod� lané, aby ti nejmenší mohli 
mít alespo�  minimální komfort. Jako vedoucí oddílu jsem v ten moment byla v naprostém 
zoufalství. Ani jedna varianta, jak to ud� lat jinak by nefungovala, tak jsem musela nasednout a jet. 
Stále se mn�  honilo hlavou, co je ješt�  pot�eba a �e to nemohou ve � ty�ech lidech stihnout, tak�e 
jsem za� ala plánovat, jak ráno rychle jet, co pobrat a co z t� ch nedod� lk�  ud� lat d�ív. Na druhý 
den ráno jsem si p�ebrala d� ti na vlakovém nádra�í a fr� ela k tábo�išti. To bylo asi 
nejp�emýšliv� jších 70km v mém �ivot� . Dojela jsem, podívala se dol�  na tábo�išt�  a tam u� stály 
podsady. P�ivítala jsem se s rovery a šla dol�  na tábo�išt� . Tam jsem zmer� ila krom�  podsad 
ud� lanou umývárku a dále mn�  bylo �e� eno, �e vše, co chyb� lo je, krom�  sto�áru, proto�e � ekají 
na provázek, co jsem dovezla. Jak to ud� lali, m�  v tu chvíli napadlo. V záp� tí jsem se musela 
vznášet pýchou a m� la jsem co d� lat, abych se nerozbre� ela a udr�ela chod myšlenek. Mo�ná si to 
n� kte�í nedovedete p�edstavit, ale tito lidi� kové mn�  v ten moment p�idali n� kolik hodin � asu a 
ubrali n� kolik zapo� atých vrásek. Ale to, �e jsem na n�  byla pyšná, p�ekonalo vše.“ 

Ale aby to nebylo jen o roverech a mých pocitech, proto�e z toho se jenom Šestka 
neskládá, zmíním se o n� kolika dalších akcích, které se nám povedly. Mezi nejlepší a nejv� tší akce 
roku 2012 pat�ilo lezení na um� lé lezecké st� n�  a ur� it�  Drakiáda, p�i které jsme spolupracovali 
s paní �editelkou školy, které za spolupráci velice d� kuji. Mezi nejpoveden� jší akce bych za�adila 
ji� zmi � ovaný tábor, na kterém nás poprvé za 4 roky nevytopilo. A jako poslední, ale velkou 
událost bych za�adila oslavu 15. výro� í našeho oddílu. Ano, Šestka je tady u� 15 let a to díky 
všem, kte�í nám pomáhali a pomáhají, zejména díky naší obci a rodi�� m našich d� tí. Letošní 
� lánek je hodn�  osobní, ale to k našemu oddílu pat�í, tak se za to na m�  prosím nezlobte.  
 
Za Šestku bych Vám cht� la pop�át š� astný rok 2013, aby byl p�esn�  takový, jaký si p�ejete.   
 

Lada Kut� jová 
 
 
 
 
 
TJ SOKOL  KATE � INICE  
 

Rok 2012 se pomalu stává minulostí, a proto mi dovolte, abych jej zhodnotil jako p�edseda 
TJ Sokol Kate�inice. Ve svém hodnocení tentokrát vynechám tabulky a r� zné statistiky a za� nu jej 
hodnotit jako ob� an obce Kate�inice. 

Fotbal se v naší obci hraje od r. 1943 a to po�ád na míst�  sou� asného h�išt� . P�ed padesáti 
lety se parta nadšenc�  a p�íznivc�  fotbalu za vydatné podpory a pomoci tehdejšího JZD rozhodla 
svépomocí u h�išt�  vybudovat šatny. Financí na to dost nebylo, tak se stav� lo stylem ,,co d� m 



dal“, ale p�esto se dílo povedlo a já ješt�  zp� tn�  našim p�edch� dc� m d� kuji, co vše pro fotbal 
v naší obci ud� lali. Po roku 1989 se zm� nil celkový obraz naší republiky, lidi se za� ali zajímat o 
své majetky a najednou se zjistilo, �e vlastn�  h�išt� , p�ilehlé pozemky, šatny a ostatní, jako mnoho 
dalších staveb v naší obci, sou� asným u�ivatel� m nepat�í a co te�  s tím d� lat. Chvilku se 
spoléhalo na to, �e to n� jak dopadne, ale bylo nám jasné, �e tento stav nem� �e trvat do nekone� na. 
V devadesátých letech jsme se proto sna�ili toto zlegalizovat. M� li jsme v tomto obrovskou 
podporu v podob�  tehdejšího starosty p. Antonína Mikšíka, který jako bývalý zam� stnanec JZD si 
na toto dob�e pamatoval a s jeho pomocí za� ala tit� rná práce, aby se vše po stránce právní vy�ešilo 
a veškerý areál pat�il obci Kate�inice, nebo�  pouze to dává záruku, �e volení zastupitelé obce 
s tímto majetkem budou nakládat jako správní hospodá�i. Nakonec bylo jeho zásluhou vy�ešeno 
vše k všeobecné spokojenosti a za� ali jsme spole� n�  uva�ovat o rekonstrukci stávajícího zázemí.  

Abychom mohli �ádat o dotaci na vyšších místech, museli jsme mít projektovou 
dokumentaci a stavební povolení, které jsme v roce 2005 nabyli. Bylo nám jasné, �e finan� ní 
rozpo� et obce je omezený, ale �íkali jsme si co kdyby. V roce 2007 se vedení obce a p. Mikšíkovi 
poda�ilo sehnat finance na rekonstrukci hrací plochy a um� lé zavla�ování, co� nám provedla firma 
z Opavy. Po vy�ešení � áste� ných závad, se kterými nám velmi pomohl tehdejší starosta 
p. D� ckulá� ek m� �eme �íci, �e se dílo poda�ilo a hrací plocha je ve velmi dobrém stavu. Stavební 
povolení na rekonstrukci šaten jsme však neustále prodlu�ovali, nebo�  v sou� asné podmínky 
k jeho vydání jsou velmi � asov�  a finan� n�  náro� né. 

Fotbal v naší obci byl na vysoké úrovni, v sout� �i jsme m� li mimo dosp� lých t� i 
mláde�nická dru�stva, které díky velké pomoci rodi��  fungovala a fungují velmi dob�e. V pr� b� hu 
roku 2010 nám však bylo z fotbalového svazu oznámeno, �e prohlídkou bylo zjišt� no, �e naše 
sociální zázemí je nedosta� ující pot�ebám p� ti mu�stev a dále vinou špatného stavu schodišt� , 
strop�  a sprch hrozí zran� ní. Tímto jsme byli zasko� eni, a abychom mohli dále pokra� ovat 
v nastolené cest�  s mláde�í museli jsme tuto situaci �ešit. Vzít na sebe zodpov� dnost za t� icet d� tí, 
které se ka�dodenn�  v tomto prostoru pohybují je obrovské b�emeno. I kdy� jsme m� li projekt, 
rozpo� et i stavební povolení bylo nám jasné, �e velký problém budou finance.  

Proto jsme p�ed rokem vyvolali jednání s nyn� jším starostou Vojt� chem Zubí� kem, který 
nám jménem obce p�islíbil pomoc s tím, �e na � áste� né finan� ní úspo�e se musíme podílet i my 
sami. Za� ali jsme jednat se sponzory, podnikateli z naší obce a okolí a po jejich p�íslibu jsme se do 
toho pustili. Naše pod� kování tímto pat�í firmám a jednotlivc� m, kte�í se na tomto podíleli. Jedná 
se o: Hrabovský Viktor, vodo – topo – Zubí� ek Jaroslav, D�evojánek Miroslav, stavební práce – 
Kuzník Ji�í, elektro – Mrlina Petr, �ezivo – Vrba Miroslav, stavební práce – Lambor Petr, okna – 
Ficek Michal, podlahové krytiny – Fojtík Ji�í, za�ízení interiér�  – D� ckulá� ek Libor, Dan� ák Jan, 
Navrátil Lubomír, malí�ské práce – Zubí� ek Jan, Machala Antonín, fasádní materiály – T�etina 
Michal. Do dnešního dne jsou práce z 95% hotové a po dokon� ení a následné kolaudaci se provede 
den otev�ených dve�í, kdy si bude moci ka�dý ob� an toto za�ízení prohlédnout a posoudit 
ú� elovost vynalo�ených prost�edk� .  

Myslím, �e touto rekonstrukcí došlo k velkému zhodnocení obecního majetku a vznikla tak 
energeticky nenáro� ná budova, která bude minimáln�  po dobu dalších padesáti let slou�it všem 
ob� an� m naší obce. Bylo by velmi krátkozraké p�emýšlet nad vynalo�enými finan� ními 
prost�edky, nebo�  tato budova z� stane nav�dy na stejném míst�  a v majetku obce. TJ Sokol 
Kate�inice má statut p�ísp� vkové organizace, která funguje na principu dobrovolnosti a pokud se 
najdou ochotní lidé z �ad rodi�� , podpo�me jejich aktivitu a bu� me jim vd�� ní za to, �e ve svém 
pracovním volnu a bez nároku na odm� nu se starají o výchovu našich d� tí a vnuk� . Uvítáme 
všechny obyvatele, kte�í se od dubna p�ijdou podívat na h�išt� , kde uvidí pod dohledem zkušených 
trenér�  rozvíjení sportovní vysp� losti svých d� tí a fotbalové zápasy, kterých mláde� na našem 
h�išti odehraje kolem padesáti za rok. 

Zárove�  mi dovolte, abych Všem ob� an� m naší obce jménem fotbalist�  pop�ál vše nejlepší 
a hlavn�  hodn�  zdraví v roce 2013.   

Za TJ Sokol Kate�inice   Ji�í Kuzník 



60. VÝRO� Í POSTAVENÍ KOSTELA  

Evangelický sbor si p�ipomn� l šedesáté výro� í otev�ení kostela. Stavba sama podle návrhu 
architekta Bohumila Bareše byla odvá�ným � inem fará�e Miroslava Janeby z Ratibo�e, hrani� ícím 
zrovna se zat� ením a soudem. Bylo to mo�né snad jenom na Valašsku. Potom veliké nasazení 
všech � len�  sboru.  

Slavnostní shromá�d� ní za� alo u� v sobotu ve 14 hodin v kostele úvodní pobo�ností fará�e 
Miroslawa Jelinka. Pokra� ovalo pak v kulturním dom� . Kroniká�ka Na� a Dvo�áková nám 
p�iblí�ila historické pozadí vzniku kate�inského sboru v roce 1956. Její výklad doplnil osobními 
vzpomínkami na tuto dobu fará� Miroslav Frydrych. N� kolik písní p�ednesl ratibo�ský p� vecký 
sbor, potom jsme slyšeli p�ekrásné skladby kate�insko-ratibo�ského souboru mláde�e Zvonky 
dobré zprávy pod vedením fará�ky Wiery Jelinkové. Dojemné a radostné bylo vystoupení 
nejmladších �ák�  místní základní školy. D� ti ve valašských krojích tancovaly a zpívaly.  

Ovšem ješt�  jedna událost doprovázela sobotní a ned� lní oslavy - sjezd konfirmand�  sboru 
za šedesát let! Sestra Anna Martinková s pomocí p�átel rozeslala konfirmand� m 437 pozvánek (86 
u� zem�elo). K veliké radosti všech se jich na oba dny sešlo kolem dvou set. V sobotu byli 
rozesazeni podle ro� ník� . Samoz�ejm�  �e se také jednotlivé ro� níky fotografovaly. Zástupci 
jednotlivých ro� ník�  krátce pozdravili shromá�d� ní. V chodb�  kulturního domu byla dob�e 
p�ipravená výstavka fotografií konfirmand�  i snímky ze stavby kostela.  

V ned� li kázal d�ív� jší fará� sboru Pavel Šebesta z Hodonína. Sbor pozdravil starosta obce 
bratr Vojt� ch Zubí� ek a fará�ka Zuzana Durcová ze sp�áteleného sboru v Košariskách u Myjavy. 
Bohoslu�by obohatil zp� v kate�inského p� veckého sboru.  

Po oba dny bylo p�ekrásn� , sluné� ko svítilo a dob�e se fotografovalo. P�ed ned� lním 
ob� dem pro 180 lidí jsme si mohli prohlédnout p� kn�  opravenou školu. Odpoledne jsme op� t 
slyšeli skladby v podání souboru Zvonky dobré zprávy a pokra� ovalo se v pozdravech 
konfirmand�  a v dru�ných rozhovorech u stol�  plných dobrot.  

Díky za dva krásné dny, díky za posilu pro všední dny, díky za dobrou zprávu, �e náš B� h 
kraluje a je s námi. Díky ob� tavým brat�ím a sestrám, kte�í se o nás starali. Jmenuji jenom dva: 
fará� Miroslaw Jelinek a kurátorka Emilie Kamasová.  

Miroslav Frydrych 
 
 
 
 
SPOLE� ENSKÁ KRONIKA  
 
 Z d� vodu zavád� ní základních registr� , od 1.7.2012 nemá naše obec zatím mo�nost zjistit 
konkrétní zm� ny údaj�  v systému evidence obyvatel. Tímto se omlouváme za p�ípadné chyb� jící, 
nebo nesprávné údaje. 
 

Vítej mezi námi 
   Petr Ková�                                  � p. 226 

Št� pán Zají� ek                               198 
Jolana Zubí� ková                           369 
Ond�ej Hurtík                                     82 
Adéla Uh�íková                              315 
Amálie D� ckulá� ková                    360 
Adam Bli� � ák                                285 
Silvie D� ckulá� ková                      353 
Adriana Hurtová                            361 
Lukáš Mrlina                                  321 

 



 
 
 
 
Z našeho st� edu nav�dy odešli 

Jind�iška Mate�ánková               � p. 152 
Old�ich Fabián                                   91 
Antonín Rafaj                                    52 
Marie Vrbová                                  187 
Helena D�evojánková                      162 
Josef Surý                                        143 
Antonín Mikšík                                267 
Gustav B�ezovják                             229 
Vladislava Soukalová                      152 
Ane�ka Vrbová                                  36 
Miroslav Navrátil                             305 
Ludmila Hrbá� ková                         108 

 
 
Zlatá svatba – 50. výro� í spole� ného �ivota 

Ivana a Bronislav Uli� níkovi       � p. 13 
 
 
Diamantová svatba – 60. výro� í spole� ného �ivota 

Marta a Jaroslav Holíkovi          � p. 247 
Karla a Emil Gerlíkovi                     277  

 
         
�ivotní jubilea v roce 2013 
70 let                                                                           

Ivana Zubí� ková                        � p. 284                                      
Jind�ich Davídek                             271                                   
Ji�í Valchá�                                    231 
Svatoslav Vaculík                          185                                  
Bo�ena Sm� lá                              207                                   
Alena Val� šková                          302                                   
Ivana Uli� níková                               13 
Jan Zubí� ek                                  284 
Ji� ina Va� ková                            280 
Olga Zubí� ková                           265 

 
75 let 

V� ra Bla�ková                          286 
Vlasta Klad� áková                      259 
Teresa Sydorová                                74 
Jaroslava Zubí� ková                          43 
Vladimír Hurta                              163 
Marie Palová                                      93 
Rut D�evojánková                       210 
Marie Dole�alová                         176 

    
 



 
 
 
 
80 let 

Karla Gerlíková                              277 
Jaromír Vaculík                                   5 
Hedvika Zubí� ková                      235 

 
 85 let 

Bohuslav Zubí� ek                            235 
Lydie Hrušková                               172 
Jarmila Bravencová                           61 
Št� pánka Radolská                        207 

 
86 let 
      Josef Dan� ák                                   278 
 
87 let     
      Rut Pecková                                     230 

Jan D� ckulá� ek                                  32 
Milada B�ezovjáková                       229 
Františka Hurtíková                           82 
Zdenka Hrbá� ková                           171 

 
88 let 
     Ane�ka Malovaná                               70 
 
89 let 
      Jaroslav Strasli� ka                            160 
 
90 let 

Vlasta Navrátilová                    231 
Marie Barto� ová                                68 

 
99 let 

Adolf Kubí� ek                              218 
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